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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 31 iulie 2023, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  09,10  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 31 iulie 2023, ora 09,00, prin 

Dispoziția Primarului nr. 1295/25.07.2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09,10 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani și prin intermediul aplicației electronice ZOOM. 

Participă on-line la lucrările ședinței ordinare din 31.07.2023 următorii consilieri locali: 

Agafiței Bogdan-Gabriel, Nedelcu Gabriela (începând cu punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 

09,41), Olariu Costel Sorin, Pleșcan Monica Vasilica și Spiridon Mihaela-Iulia. 

Sedința ordinară din 31 iulie 2023 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 28 iunie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind 

prezenți 18.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului Pașcani, 

doamna Irina Jitaru, secretarul general al Municipiului Pașcani, dl. Claudiu-Mihai Bodoașcă - 

administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, domnul 

Chiuariu Dumitru - director al SC CLP ECOSERV SRL Pașcani, domnul Radu Ion și domnul 

Moțatu Ion - cetățeni ai Municipiului Pașcani,  presa locală.  

Înainte de a da cuvântul doamnei președinte de ședință, doamna Irina Jitaru, secretar 

general al municipiului, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului 

local: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 28.08.2023: 

Pentru:17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală sau online la momentul supunerii la vot a 

procesului verbal. 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   
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11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 14.07.2023: 

Pentru:15 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală sau online la momentul supunerii la vot a 

procesului verbal. 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online   X 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul doamnei președinte 

de ședință, consilier local Constantinescu Petronica. 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă citire Dispoziției 

Primarului nr. 1295 din 25.07.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

în ședința ordinară în data de 31.07.2023, ora 09,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la 

dispoziție. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Precizează că va 

supune la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală sau online la momentul supunerii la vot a 

procesului verbal. 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE aprobarea contului de execuție a bugetului de venituri 
și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru trimestrul al II-lea al anului 2023 

Inițiator - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz nefavorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că acest proiect de hotărâre a mai fost 

pe masa consiliului local și că, un proiect de hotărâre, odată ce a fost în plen și nu a trecut, nu 

se mai poate veni cu el în aceiași formă.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu acest proiect de hotărâre a 

mai fost pe ordinea de zi. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că acest proiect de 

hotărâre nu a mai fost pe ordinea de zi și că se poate veni cu același proiect într-o altă ședință, 

nu în aceiași ședință. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, spune că dorește să aducă unele precizări. 

Precizează că, așa cum spuneau, atunci când au aprobat bugetul de venituri și cheltuieli, pe 

care l-au aprobat în luna februarie, că nu este suficient să se prevadă în buget anumite sume, 

ci acele sume trebuiesc și o parte atrase, iar o parte duse pe proiecte, de cheltuit banii funcție 

de ce s-a aprobat în bugetul consiliului local, parte pe funcționare și parte pe dezvoltare. 
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Precizează că, analizând contul de execuție, se observă că veniturile au fost realizate în procent 

de 74%, aici fiind inclus și excedentul, dar dacă se scade excedentul din anul precedent, vor 

observa că nu s-a făcut nimic pentru a avea bani în anul curent, doar s-au transferat niște bani 

de pe un an pe celălalt. Precizează că 60% reprezintă veniturile pe semestrul I al anului 2023, 

iar cei 40% se regăsesc în componenta de atragere de fonduri europene și PNRR. Precizează 

că la venituri proprii, au fost prevăzuți inclusiv excedentul din anul precedent, realizările fiind de 

104%, nu de 141%. Precizează că la prima vedere se lasă impresia că sunt niște realizări 

colosale, dar concret sunt realizări de 104% la componenta de venituri proprii. Precizează că 

din analiza surselor de venit pe fonduri europene, se constată că subvenții din fonduri europene 

a fost programată o sumă de 42 de milioane de lei și s-au atras 3.979.000 de lei, deci un procent 

de 6,78%, din care 2 milioane de lei au intrat din deconturile realizate în anul 2022. Precizează 

că, efectiv, s-au atras 1 milion și ceva de lei în anul 2023, pe cele 6 luni de zile. Precizează că 

dacă analizează componenta de cheltuieli, vor observa că cheltuielile, referindu-se la bunuri și 

servicii, au fost programate a se realiza 18.254.000 de lei și s-au cheltuit 11.635.000 de lei, iar 

dacă vor compara cu anul 2020, dumnealor au cheltuit pe primul semestru 7.287.000 de lei, 

față de 11.635.000 de lei, cât s-a cheltuit în semestrul I al anului 2023, deci au crescut cu 50% 

cheltuielile pe bunuri și servicii. Precizează că dumnealor, din cei 7 milioane de lei, au prevăzut 

2,5 milioane de lei pentru așternere de covor asfaltic, ori din cei 11 milioane de lei nu s-a 

așternut nici un metru pătrat până în acest moment, dar banii s-au cheltuit. Precizează că 

cheltuielile cu bunuri și servicii sunt colosal de mari.  

Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, întreabă pe domnul Pantazi de ce 

nu face comparația cu anul 2019.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că din execuție se observă că s-

au plătit dobânzi fără să fie utilizate creditele. Precizează că s-au plătit 166 de mii de lei 

reprezentând dobânzi, de la începutul anului, fără să fie utilizat nici un credit. Precizează că 

dacă vor merge la componenta de investiții, se observă că din fonduri externe, din 20 de 

milioane de lei, s-au atras 8 milioane de lei. Precizează că aici e o diferență între venituri și 

cheltuieli, deci probabil această diferență de 5 milioane sunt deconturi depuse și nu au intrat 

banii, aceștia fiind bani din exercițiul financiar 2013 - 2020, fiind tot felul de proiecte pe care le-

au lăsat în implementare pe fonduri europene - Palatul, Creșa și alte investiții pe care le-au lăsat 

în implementare din perioada respectivă. Precizează că, analizând PNRR-ul, se observă că nu 

s-a atras mai nimic, fiind un procent de 0,03%. Precizează că sunt prevăzuți a se atrage 

1.861.000 de lei și nu s-a atras aproape nimic. Preciează că dacă se vor uita la investițiile care 

s-au realizat din veniturile proprii ale bugetului consiliului local, vor observa că aceste investiții 

s-au realizat în procent de 22%, 8.210.000 de lei s-au prevăzut la etapă și s-au realizat 

1.861.000 de lei, din care 90% o reprezintă dotările, acele utlilaje care s-au achiziționat în 

această perioadă și care se văd prin oraș. Precizează că va trebui o mobilizare exemplară, o 

implicare la fel de deosebită pentru a se atrage aceste fonduri pentru că este sfârșit de exercițiu 

financiar 2023 și neatragerea acestor sume pe fonduri europene, nu de pe PNRR, dacă nu se 

vor atrage, vor rămâne investițiile nefinalizate și vor trebui continuate din bani proprii. 

Precizează că speră ca Primarul și Viceprimarul cunosc această situație și că vor lua măsurile 

necesare pentru a nu se ajunge în situația de a veni cu bani din bugetul local pentru finalizarea 

acestor obiective de investiții care sunt în acest moment în derulare. 

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că din punctul dumnealui 

de vedere, domnul Pantazi a avut un discurs foarte aplicat, bombastic și plin de empatie cu 

electoratul, dar părerea dumnealui este că a trecut despre stereotipia repetării lui în fiecare 
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ședință. Precizează, vis a vis de partea de investiții, că are în față extras din hotările consiliului 

local din 2020 și din 2023 cu privire la plățile efective făcute, în care la capitolul investiții, la 

partea de autorități publice și operațiuni externe, domnul Pantazi, administrația trecută, în 2020, 

dădea mai bine decât administrația actuală, investind 124 de euro în plus. Referitor la ordinea 

publică și siguranța națională, partea de investiții în 2020, în primul semestru nu s-a alocat 

nimic, iar administrația Pintilie a alocat un plus de 420 de mii de euro. Precizează că la capitolul 

cultură, recreere și religie, administrația trecută, în 2020, față de administrația actuală care nu 

a investit încă nimic, a avut un plus de 516 euro. Precizează că la capitolul asistență socială, 

pe partea de investiții, în 2020 - primul semestru, au fost alocați 0 lei, iar administrația actuală 

a alocat 7514 euro. Precizează că la capitolul Gospodărie Comunală, locuințe, servicii și 

dezvoltare publică, s-a investit de către administrația actuală suma care a fost alocată de 

administrația PSD plus 15.427 de euro. Precizează că la servicii de salubritate s-a alocat un 

plus față de suma alocată de vechea administrație, de 10.620 de euro.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că pe transporturi, 

adminsitrația Pintilie a cheltuit banii prevăzuți de către administrația PSD în 2020 plus 114.265 

de euro.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, spune domnului Grigoriu să spună concret, 

în ce s-au investit acești bani.  

Domnul Grigoru Mihai Gabriel, consilier local, precizează că nu poate spune concret 

în ce s-au investit acești bani, dar că sunt date luate de pe site-ul primăriei. Spune domnului 

Pantazi că dacă ar lua hârtiile pe care le are dumnealui și le-ar pune în paralel cu hârtiile de la 

execuția de acum pe 2023, vor găsi aceste cifre.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să spună câteva cuvinte, per ansamblu, despre execuția bugetară, respectivă că dacă se uită 

pe execuția bugetară, pot observa că Primăria Municipiului Pașcani funcționează bine, nu foarte 

bine, că și dumnealui și-ar dori să aibă un ritm mult mai accelerat pe investiții, dar în principal, 

funcționează bine, au excedent, au încasări, nu sunt o primărie cu datorii la nimeni, nu sunt o 

primărie care să stea cineva după ei să le spună că trebuie să dea bani, sunt o primărie care 

asigură funcționarea și care asigură investițiile. Precizează că din punctul dumnealui de vedere, 

sunt o primărie care poate fi model pentru alte primării care au probleme financiare și care se 

zbat ca să treacă anul. Precizează că dacă ar fi să discute de fonduri europene, trebuie să se 

știe că pe PNRR s-au făcut cereri de rambursare, dar statul român nu a făcut plăți. Precizează 

că este clar că dumnealor, la cele 11 proiecte pe PNRR nu au apucat să lucreze poate pe toate, 

dar pe 7-8, 10 dintre ele, unde au făcut ceva lucruri și au trimis plăți la decont, statul încă nu a 

făcut plăți. Precizează că dacă statul nu dă bani, înseamnă că acolo nu sunt încasări, deci 

procentul nu are cum să fie unul bun. Precizează că pe fondurile europene care sunt din 

exercițiul financiar 2014 - 2020, acolo sunt întârzieri la proiecte și trebuie să facă tot posibilul, 

cum spunea și domnul consilier Pantazi, să se mobilizeze și asta încearcă să facă cu toată 

echipa de la Primărie, pentru a recupera din timpul pierdut. Precizează că dacă aceste proiecte 

erau începute mai devreme sau mobilizarea era mai devreme făcută, nu erau acum în situația 

de astăzi, pe ultimul an de exercițiu financiar, să trebuiască să facă tot posibilul ca să finalizeze 

aceste proiecte. Precizează că a priceput mesajul domnului consilier Pantazi și are dreptate că 

trebuie să facă tot posibilul să se mobilizeze pentru a atrage acești bani europeni. Precizează 

că nimeni nu își dorește ca să se pună bani din bugetul local pentru investițiile în curs. Referitor 
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la partea de funcționare, precizează că aduce aminte că nu pot discuta de cheltuieli egale între 

anul 2020 și anul 2023, pentru că au o inflație de peste 15% în fiecare an, care a generat niște 

costuri foarte mari pentru toate cheltuielile pe care le are primăria. Precizează că pe lângă 

inflație, dumnealui spune sincer că nu vede sensul pentru care să se laude că au bani în buget, 

dacă în oraș este murdar sau dacă în oraș nu se reușește să se pună flori, să se pună gazon, 

să repare niște borduri. Precizează că acesta este scopul principal, să aducă calitate 

pășcănenilor, să aibă un oraș funcțional, curat și îngrijit, nu să aibă niște bani în cont. Precizează 

că pe pășcăneni nu îi interesează câți bani sunt în cont, ci îi interesează să nu aibă probleme 

în fața blocului sau în fața casei să fie cât se poate de frumos. Precizează că aceasta este 

poziția dumnealui față de contul de execuție și mesajul este să aibă încredere că lucrurile sunt 

stablile, sunt în regulă, sunt la zi cu plățile față de toată lumea, s-au onorat față de toate 

obligațiile pe care le au și că vor încerca să se mobilizeze pentru a ajunge pe acele șantiere 

care sunt rămase în urmă și vor încerca să le finalizeze în acest an.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealor au depus 

documentații, referindu-se la fonduri europene, în momentul când au fost prezentate Ghidurile, 

deci ADR-ul a fost cea care a declanșat procedura de depunere de documentații. Precizează 

că dacă nu depuneau documentații la momentul respectiv, nu mai discutau astăzi de aceste 

proiecte. Precizează că întârzierea a fost, pe de o parte din partea Guvernului, din partea ADR-

ului, pentru că dacă vor observa, exercițiul financiar 2020 - 2027 nu este declanșat nici acum și 

sunt în anul 2023, nu este declanșată nici o măsură după 3 ani de la declanșarea exercițiului 

financiar. Precizează că lucrurile au întârziat în primul rând din cauză că Guvernul a venit târziu 

cu aceste lansări de măsuri, iar pe de altă parte, dumnealor au depus documentațiile și după 

ce le-au depus, cel puțin la Palatul Cantacuzino, a mai durat aproximativ 2 ani și jumătate sau 

chiar 3 ani, până când au semnat contractul de finanțare. Precizează că sunt lucruri care depind 

de dumnealor și sunt lucruri care nu depind de dumnealor. Precizează că în anul 2020 aproape 

toate aceste proiecte erau cu contracte de finanțare asigurate și urma celălalt parcurs care 

depinde 90% de Primărie. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că dorește să se refere la ceea 

ce a spus domnul Grigoriu, în special asupra faptului că în momentul acesta dumnealui se lăuda 

că ar fi vorba de o cheltuială de 1.200.000 de lei la transporturi, dar din punctul dumnealui de 

vedere ar trebui să fie o chestiune îngrijorătoare, pentru că dacă se face comparația cu anul 

2020 și se cheltuiește dublu în anul 2023 și nu s-a investit nici măcar într-o tricicletă, înseamnă 

că au o problemă. Precizează că spunea domnul Primar că au o primărie model și că da, este 

o primărie model, dar pe modelul așa nu, pentru că știu cu toții că taxele au fost mărite de la 

40% până la 400%, chiar pe un fond de criză. Precizează că s-a lăudat domnul Primar că avem 

excedent, dar aduce aminte nu doar domnului Primar, ci și consilierilor PNL de la acel moment, 

care spuneau că faptul că ai excedent, înseamnă că este incompetență pentru că nu au fost în 

stare să cheltuiască bani. Precizează că nu știe pe care să o creadă, pe cea dinainte sau pe 

cea de acum.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

alte discuții. Nefiind alte discuții, precizează că va supune proiectul la vot. Întreabă cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 7 (2 vot împotrivă, 5 voturi abținere)     

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală sau online la momentul supunerii la vot a 

procesului verbal. 
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online  X  

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 16 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Doamna Nedelcu Gabriela și domnul Olariu Costel Sorin nu se aflau în sală sau online 

la momentul supunerii la vot a procesului verbal. 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online - - - 

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

  3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

venituri și cheluieli al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 16 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală sau online la momentul supunerii la vot a 

procesului verbal. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online - - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online  X  

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   
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12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului Integral 

Venituri Proprii (sursa F) al instituțiilor pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi : 
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5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

venituri și cheluieli și Programul de Investiții pentru anul 2023 ale S.C. CLP ECOSERV 

S.R.L. Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

la acest proiect de hotărâre. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dorește să întrebe pe 

domnul Chiuariu, director al SC CLP Ecoserv SRL, dacă există respect față directorul general 

al societății din partea directorului economic sau a contabilului șef al societății. Întreabă pe 

domnul Chiuariu dacă susține acest proiect cu care au venit pe masa consiliului local. 

Precizează că a înțeles că există aviz din partea Comisiei Juridice, dar îl întreabă pe domnul 

Chiuariu dacă susține proiectul.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că 

da, pentru că de aceea a și venit în fața consiliului local.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, îl întreabă pe domnul Chiuariu dacă 

știe ce prevede OMFP-ul pe care l-a invocat în cadrul proiectului. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că nu 

înțelege. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că se referă la Ordinul 

3818/2019. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, întreabă ce 

legătură are cu rezervorul pe care dorește să îl achiziționeze. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă pe domnul Chiuariu dacă știe 

că documentația care ajunge în fața consiliului local trebuie să respecte legislația. Îl întreabă pe 

domnul director dacă știe ce cuprinde acel OMFP pe care l-a menționat în proiect. Îl întreabă 

pe domnul director de ce nu a venit însoțit de către directorul economic pentru a-i putea lămuri.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, spune domnului Ursu că 

nu este cazul să pună astfel de întrebări domnului director, dacă este sau nu respectat de 

angajați sau de texte de lege pe care nu le poate ști pe de rost. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că va da detalii și că nu 

înțelege cum domnul director a ajuns cu acest proiect pe masa consiliului local. Precizează că 

există note de fundamentare și că există legi pe care domnul director, în mod uzual, ar trebui 

să le știe. Precizează că domnul director lucrează cu acest OMFP.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, spune domnului Chiuariu că nu a 

respectat OMFP pe care l-a amintit și că nu a respectat fondul și forma pe care proiectul de 

hotărâre trebuia să le aibă. Îl întreabă pe domnul Chiuariu din ce face dumnealui investiții. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că 

din cota de dezvoltare. 
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 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, spune domnului Chiuariu să lase cota 

de dezvoltare pentru că trebuie să aibă venituri. Precizează că îl așteaptă să îi spună dacă s-a 

mutat ceva din bugetul inițial aprobat. Precizează că nu are nimic cu rezervorul care trebuie 

achiziționat. Precizează că din documentele proiectului de hotărâre nu rezultă că ar avea vreun 

leu pentru acel rezervor. Întreabă unde este execuția bugetară la luna a 6-a. Spune domnului 

Chiuariu că nu respectă nici O.G. nr. 26 care spune că, coloana va conține indicatorii economico 

- financiari realizați la 30.06. Roagă si i se prezinte. Precizează că nu se ajungea aici, dar a 

solicitat domnului director niște documente vineri care se prezumă că sunt. Îl întreabă pe 

domnul director dacă are PAAP-ul. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că a 

primit emailul domnului Ursu vineri pe la ora 13,57.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, spune domnului Chiuariu că putea să 

îi furnizeze aceste documente în această dimineață fără nici un fel de problemă. Spune 

domnului director că ori nu este dumnealui respectat ori domnul Primar nu ar fi trebuit ca acest 

proiect de hotărâre să fie pe masa consiliului.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealui nu a înțeles nimic 

deocamdată și spune că ar trebui lăsat domnul director să prezinte proiectul de hotărâre.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că 

doresc să achiziționeze un rezervor care ar costa până în 30 de mii de lei. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, îl întreabă dacă au sursa de finanțare 

asigurată. Îl întreabă de unde ia banii, dacă au un excedent în venituri sau dacă din cota din 

dezvoltare.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că 

iau din acel procent de 5% din cota de dezvoltare.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă din cota de dezvoltare încasată 

sau din cea anticipată. Îl întreabă dacă nu mai au și alte investiții care să fie finanțate din această 

cotă de dezvoltare.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că ba 

da, mai sunt. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că de aici rezultă această 

problemă neclară. Precizează că trebuia să vină și să le spună că au început anul cu o sumă, 

că a încasat pe parcursul celor 6 luni X sumă și de aici rezultă un excedent față de investițiile 

propuse inițial pe care doresc să îl aprobe pentru a fi achiziționat acest rezervor. Întreabă dacă 

există acest excedent. Precizează că dacă există acest excedent, să le arate de pe 

documentele proiectului de hotărâre, de unde anume rezultă.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că nu s-au respectat 

condițiile de fond și de formă prevăzute în OMFP-ul amintit și prevederile OG 26.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că au avut 

prevăzuți la începutul anului 130 de mii, 100 de mii pentru amenajarea unor spații și 30 de mii 

de lei pentru achiziționarea unor lăzi din cele de care au mai pus, pentru material antiderapant. 

Precizează că acum au suplimentat cu 30 de mii de lei pentru că au nevoie de acest rezervor. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că suplimentarea înseamnă 

automat excedent de venituri, că la veniturile programate au încasat cu 30 de mii de lei mai 

mult, lucru care nu rezultă de aici, din acest buget. 
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 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că nu poate să îl creadă pe 

cuvânt pe domnul director și că dumnealui le-a pus la dispoziție niște documente și se uită la 

documentele pe care le are în față și veniturile și cheltuielile au rămas aceleași, nu știu nici ce 

s-a întâmplat nici cu suma de 100 de mii de lei, dacă s-a cheltuit parțial sau total.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, propune, având în vedere 

că s-au semnalat niște probleme, să se ia o pauză, să se lămurească și să știe ce vor vota. 

Precizează că tocmai de aceea a zis domnului Ursu să explice, pentru a vota în consecință.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că domnul director a venit 

în fața dumnealor cu bugetul de la începutul anului, fix la fel, doar că undeva a suplimentat și a 

scris 30, aceasta înseamnând 30 de mii de lei.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că propune 

luarea unei pauze.  

 A fost pauză în intervalul orar 09,54 - 10,08. 

 Se reia ședința. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, acordă cuvântul domnului 

Primar. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că a vorbit 

împreună cu domnul director la contabilitate, la Ecoserv și din câte a înțeles, nu face referire la 

cota de dezvoltare, face referire la profit. Precizează că inițial, în bugetul pe anul 2023, din 108 

mii de lei preconizați pentru profit, propunerea a fost ca toată suma aceasta să se ducă pentru 

recuperarea datoriilor din anii trecuți, iar acum, propunerea nouă este ca să se facă o 

redistribuire, 30 de mii de lei să rămână pentru acest rezervor pentru că le trebuiește și restul 

de 78 de mii de lei să fie pentru recuperarea datoriilor din anii din urmă. Precizează că, pentru 

că nu este explicat foarte clar acest lucru în proiect, recomandă să se voteze abținere până 

data viitoare când va fi pus acest proiect pe masa consiliului local, cu explicațiile mai clare. 

Precziează că aceasta a înțeles dumnealui de la contabilitatea celor de la Ecoserv. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este a nu știe câta oară când 

se întâmplă fix același lucru, se vine cu proiecte nefundamentate legal, se pun pe masa 

consiliului local pentru a fi votate, iar când cineva sesizează faptul că este ceva în neregulă, 

domnul Primar propune să nu fie votat. Precizează că dacă domnul Ursu Leonard în ședința pe 

comisie a solicitat acele documente, trebuia ca domnul director să vină însoțit de domnul 

director economic pentru a clarifica și să aducă suplimentar pe masa consiliului local toate 

documentele necesare din care să rezulte că este pe cota de profit sau despre ce este vorba. 

Precizează că faptul că domnul Primar discută telefonic, acestea nu sunt documente pe masa 

consiliului local care să pună în evidență legalitatea acestui proiect de hotărâre. Roagă să se 

vină pe masa consiliului cu proiecte legale, bine fundamentate, cu oameni bine pregătiți care 

să le explice exact așa cum trebuie, nu cu presupuneri. Precizează că este rușions că se 

întâmplă așa ceva. Precizează că, personal, dumneaei crede că i se ascund foarte multe lucruri 

și se speculează să fie votate pentru că trebuie să fie votate. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dorește ca în plenul 

ședinței să îi spună domnului director să dea curs solicitării dumnealui în ceea ce privește planul 

de achiziții, că a solicitat lista de investiții și celelalte documente până la ședința viitoare, pentru 

a putea trage o concluzie. Precizează că faptul că domnul director nu i le-a prezentat acum, s-

ar putea presupune că dumnealui a greșit pentru că a pus ora 10,00 ora de început și această 

chestie îl exonerează pe domnul director. Precizează că aceste documente îi sunt necesare 

pentru a-și desfășura corect activitatea de consilier, invocând 129, nu altă lege și să nu i se 
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spună că i se dă răspuns la 30 de zile sau să i se spună unui consilier că îi răspunde în 30 de 

zile. Roagă pe domnul director să îi răspundă cu maximă celeritate. Precizează că, așa cum 

spunea și doamna Nedelcu, nu vrea să se simtă păcălit și dorește să își exercite corect 

autoritatea conferită de cetățeni.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că va trimite 

documentele domnului Ursu și chiar îl invită la sediul societății și dacă are nelămuriri, pe lângă 

documentele solicitatea, i se vor pune la dispoziție toate documentele. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui nu crede că este o problemă de nelegalitate pe acest proiect, ci este o problemă că 

nu s-a explicat clar în proiect despre ce este vorba, nu că s-ar duce banii în altă parte sau să 

se facă altceva cu ei. Precizează că și dumnealui ca primar, nu poate să știe în fiecare proiect 

fiecare virgulă și fiecare cifră de la fiecare frază. Precizează că dumnealui promită că data 

viitoare acest proiect va fi mai bine explicat. Precizează că dacă vor mai fi probleme, atunci 

domnul Ursu, care crede că va face parte din cadrul Comisiei Economice, va putea să aducă 

completările respective. Precizează că cine muncește mai și greșește.  

 Se vorbește concomitent.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la vot proiectul de 

hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 0 

 Împotrivă: 18 (1 vot împotrivă, 17 voturi abținere)   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online   X 

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA   X 

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL   X 

6. *NEDELCU GABRIELA - online   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU   X 

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online   X 

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online   X 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN   X 

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online   X 

16. STAMATIN COSTEL   X 

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI   X 

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi : 
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6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 a 

Hotărârii Consiliului Local nr. 29 din 27.02.2019 privind administrarea taxei speciale de 

salubrizare pentru persoanele fizice și juridice în Municipiul Pașcani și aplicarea Planului 

tarifar aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 86/09.08.2012 

privind însușirea unor documente aprobate în cadrul ședinței Adunării Generale ADIS 

Iași din data de 25.05.2012 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă au fost 

discuții.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

chestiunea este relativ simplă, în sensul că sunt niște cazuri pe care le-a întâlnit la audiențe, de 

persoane care vin și spun că au avut o autorizație de construcție care a expirat și în momentul 

în care nu au mai făcut prelungirea autorizației de construcție sau nici recepția la lucrarea pe 

care au avut-o, din codul fiscal rezultă că el intră la impozitare, inclusiv cu salubritatea. 

Precizează că lumea zice că nu scrie clar, explicit, în regulamentul dumnealor că omul trebuie 

să se ducă să facă declarația de salubritate pentru acel imobil unde avea autorizația de 

construire neîncheiată, nefinalizată sau neprelungită. Precizează că din acest motiv au făcut 

această adăugire la regulament, prin care au spus că pentru cei care au o autorizație de 

construcție care a expirat, trebuie să vină să facă o declarație de salubritate pentru imobilul 

respectiv, pentru ca lucrurile să fie mai clare. Precizează că nu scrie nicăieri că trebuie făcută 

această declarație, aceasta se deduce din contextul legilor.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că practic, nu este nici o 

modificare de taxă.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că este 

doar o regulă mai clar explicată despre cum se aplică. 

  Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că aici, crede că ar fi trebuit, 

ca această modificare să fie legată de recepția finală sau parțială pentru că dacă cineva nu a 

terminat o construcție își poate face o recepție parțială sau finală și ar fi trebuit ca, dacă 

persoana nu mai are autorizație pentru că i-a expirat și nu are o recepție finală, era clar că nu 

locuiește nimeni acolo. Precizează că ar fi vrut să vadă acele modificări mai ales în ceea ce îi 

privește pe agenții economici, referitoare la taxa de salubritate. Precizează că a curs multă 

cerneală pe subiectul acesta și discuții pe internet în care li se promitea agenților economici că 

se va face dreptate, dar se pare că a fost doar o păcăleală electorală. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind transmiterea fără plată către Parohia 

„Adormirea Maicii Domnului” - Gâștești a terenului în suprafață de 578 mp situat în 

intravilanul Municipiului Pașcani, tarlaua 2, parcela 99/2, suburbia Gâștești, strada 

Gâștești, județul Iași, proprietate privată a Municipiului Pașcani, având număr de inventar 

1668 și o valoare de inventar de 42.642,53 lei, intabulat în Cartea funciară numărul 69348, 

cu număr cadastral 69348   

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică - aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă sunt 

alte discuții,. Nefiind alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   
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4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

  

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind trecerea din proprietatea publică a 

Municipiului Pașcani în proprietatea privată a Municipiului Pașcani a imobilelor clădiri 

sere, corpurile C1 - număr de inventar 790, nr. cad. 64885-C1, C2 - număr de inventar 786, 

nr. cad. 64885-C2 și C7, număr de inventar 789, nr. cad. 64885-C7, în suprafață totală la 

sol de 5.463 mp, situate în str. Crinilor nr. 92, Municipiul Pașcani, județul Iași, T5, CAT 

55, C54, CC54, în vederea scoaterii din funcțiune, demolării și valorificării 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții.  Nefiind alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre astfel cum a fost amendat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   
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10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Anexei nr. 3 la 

H.C.L. 46/09.03.2020 privind aprobarea Studiului de Oportunitate, a Regulamentului de 

Organizare și Funcționare, Caietului de Sarcini ale Serviciului Public de Salubrizare 

pentru activitățile de dezinsecție, deratizare și dezinfecție în Municipiul Pașcani, cu 

modificările și completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă dacă se modifică caietul de 

sarcini, dacă s-au respectat prevederile Legii nr. 52/2003, dacă trebuia ca proiectul să fie în 

dezbatere publică ca și celălalt proiect pe care îl au și este în dezbatere publică.  

 Domnul Apostol Paul Iulian, șef serviciu Administrație Publică, precizează că este 

vorba despre un regulament care privește activitatea societății Ecoserv, nu un regulament care 

se aplică întregii comunități. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că privește cetățenii pentru 

că sunt beneficiarii serviciului.  

 Domnul Apostol Paul Iulian, șef serviciu Administrație Publică, precizează că 

activitatea se desfășoară după un regulament care se aplică societății, nu cetățenilor. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă se modifică caietul de sarcini 

după ce s-a făcut lucrarea. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu s-a 

făcut lucrarea. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă cum nu s-a făcut lucrarea, 

dacă dumnealui a văzut acel avion galben.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că tocmai 

când s-a făcut prima lucrare s-a constatat  că nu este suprafața toată și s-a făcut doar pe 

jumătate pentru că atât este acum în caietul de sarcini, dar dacă vor să facă lucrarea complet, 

pe toată suprafața, trebuie 1200 de hectare.  
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 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu are cum să ajungă la o 

suprafață de 1200 de hectare. Precizează că trebuia venit cu o schiță unde trebuiau luate 

informații de la cei de la aviația utilitară. Precizează că aici se vine, practic cu suprafață care 

afectează extravilanul.  

 Se discută concomitent. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că adunat la intravilan tot 

extravilanul care este în domeniul public, nu are cum să dea suprafața aceasta.  

 Domnul Covrig Ciprian, funcționar public în cadrul Compartimentului Unitatea de 

Monitorizare a Serviciilor Publice, a prezentat proiectul de hotărâre, precizând că din datele 

furnizate de la Registrul Agricol, de la Fond Funciar și maparea dumnealor, rezultă că suprafața 

uat-ului este de 544 de hectare, iar proprietatea privată a uat-ului este de 386 de hectare, deci 

un total de 930 de hectare. Precizează că inițial s-a aprobat în caietul de sarcini o suprafață de 

587 de hectare pe care să se facă dezinsecția, iar când s-a făcut propunerea pentru dezinsecția 

aeriană s-au luat în calcul 600 de hectare, pentru a fi acoperitor. Mai departe a adus explicații 

despre cum s-a ajuns la suprafața de 1200 de hectare.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că au datele de la Fond Funciar 

și de la Registrul Agricol și întreabă cât rezultă intravilanul din datele furnizate de Registrul 

Agricol.  

 Domnul Covrig Ciprian, funcționar public în cadrul UMSP, precizează că sunt 386 de 

hectare pe privat.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că acolo sunt cuprinse pășunile și 

fânețele și nu crede că se face dezinsecție pe pășuni și fânețe.  

 S-au purtat discuții cu privire la modalitatea de calcul referitoare la suprafața pe care 

trebuie să se facă dezinsecția pe cale aeriană.  

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dacă se 

dorește să se facă dezinsecția aeriană, subiectul intravilan, extravilan, nu are sens, pentru că 

se trece cu avionul și trebuie să se facă o zonă, iar că în interiorul acelei zone este o parte de 

intravilan și o parte de extravilan, nu se poate face tratament distinct. Precizează că nu se va 

merge să se facă tratament în câmp, dar pe zona de case, zona de cartiere trebuie acoperite. 

Precizează că este un tratament aplicat pe o suprafață și dacă este să se facă un tratament 

complet, pe toată suprafața necesară, în așa fel încât eficiența să fie maximă, suprafața este 

de 1200 de hectare. Precizează că așa au făcut măsurătorile cei care au făcut propunerea. 

Precizează că nu este obligatori să se facă toată suprafața, dar cel puțin, din ceea ce a vorbit 

și dumnealui cu specialiștii, o dată la început sau în toamnă, când se face schimbarea de 

anotimp și trebuie să aplice un tratament care să aibă efect în primăvară pentru a reduce 

cantitatea de țânțari din oraș, trebuie să se facă un tratament total. Precizează că se încearcă 

să se găsească o soluție la chestia aceasta cu țânțarii și încearcă să facă și actele pentru ca 

tratamentele să fie corecte.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă cât a costat tratamentul aerian.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a făcut 

pe 600 de hectare.  

 Domnul Covrig Ciprian, funcționar public în cadrul UMSP, precizează că cele 600 de 

hectare au costat 97.000 de lei.  

 Se vorbește concomitent. 
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 S-au purtat discuții cu privire la dezinsecție, despre modalitățile în care se poate face, 

despre posibiltiatea de a se face dezinsecția la subsoluri pe cheltuiala primăriei.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

ca acum să rezolve chestiunea cu dezinsecția aeriană și că va veni cu un proiect de hotărâre 

pentru dezinsecția la subsoluri și roagă ca atunci când va veni cu el, consilierii locali să îl voteze.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, spune domnului Chiuariu că a trecut 

prin prima etapă de dezinsecție și îl întreabă dacă are proces verbal și ce scrie în acesta. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că au 

proces verbal încheiat pe 600 de hectare și au factura emisă, conform contractului.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Chiuariu dacă are 

factura la dumnealui. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director genral al SC CLP Ecoserv SRL, precizează că are 

datele din factură. Precizează că dumnealor au făcut o propunere pentru că nu este suficientă 

suprafața și trebuie mărită. Precizează că dumnealui va face în continuare dezinsecția după 

caietul de sarcini, care este monitorizat de cei de la Unitatea de Monitorizare a Serviciilor 

Publice. Dă citire din contractul încheiat cu prestatorul de servicii și precizează care sunt etapele 

pentru dezinsecție. Precizează că în contract se stipulează că suprafețele pot fi depășite funcție 

de aparatul de măsurăre cu care este dotat avionul. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că de aceea a întrebat 

dumnealui, pentru a vedea procesul verbal și pentru a vedea exact cât s-a făcut. Precizează că 

dumnealui este aproape convins că domnul director acum intră în legalitate și factura este în 

regulă. Precizează că dumnealui recomandă ca la suma prevăzută să se cumpere o dronă 

utilitară și să facă treaba exact unde se dorește, pe ce râpe se dorește. Precizează că a văzut 

sumele decontate la Roman și la Bacău, care au făcut cu aceiași companie. Precizează că 

dumnealui are o problemă cu virajele acestui avion, că nu știe pe unde s-a virat și dacă se 

încearcă să se facă dezinsecție și la Stolniceni sau la Valea Seacă. Precizează că domnul 

director era eficient dacă făcea dezinsecția și la sol în aceiași zi cu acea aeronavă. Spune 

domnului director că dacă domnul Primar îi cere ceva și este în afara cadrului legal, dumnealui 

este director și este responsabil față de Curtea de Conturi. Precizează că nici nu știe cum s-a 

scos la licitație acest serviciu și are dubii în ceea ce privește prețul, dacă s-a aprobat închirierea 

utilajului sau s-a cesionat serviciul. Precizează că dacă nu i se dau documentele solicitate poate 

considera că nu este lăsat să își exercite mandatul de consilier și face apel către domnul Primar 

ca, atunci când îi solicită documente, să îi fie comunicate.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, îl întreabă pe domnul 

Ursu despre ce solicitare face referire.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că i s-a răspuns la o singură 

solicitare din cele două făcute.  

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu știe 

la ce anume se referă domnul Ursu. Spune domnului Ursu că se victimizează degeaba. Spune 

domnului Ursu să spună ce anume a solicitat și nu a primit.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că a solicitat niște relații 

despre licitația cu panotajul stradal și nu a primit nimic.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că și dumnealui dorește să 

ducă discuția în zona de legalitate pentru că are nelămuriri vis a vis de faptul că au în caietul 

de sarcini o suprafață care acum aproape că s-a dublat. Precizează că înțelege că în contract 

scrie că dacă apar modificări de suprafețe se mai pot modifica, dar aici vorbesc de suprafețe 
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foarte mari. Precizează că dacă cineva ar fi vrut să participe la această licitație și a văzut caietul 

de sarcini cu suprafață mică, poate nu a mai licitat, dar dacă ar fi știut că este suprafața atât de 

mare, de 1200 de hectare, poate participa. Precizează că este o chestiune de moralitate vis a 

vis de alți agenți economici, care poate au vrut sau poate nu s-au calificat din alte motive. 

Precizează că nu este vina agentului economic care ar fi vrut să participe la licitație, ci a celor 

care nu și-au făcut treaba în sensul că trebuia să se știe de la început care este suprafața. 

Precizează că astăzi nu ar mai fi trebuit să vorbească de subsoluri pline de țânțari dacă ar fi 

fost igienizate cum, la un moment dat, cineva le propunea să facă. Precizează că are îndoieli 

pentru că se schimbă regulile în timpul jocului și că nu este corect și nu este prima dată. 

Precizează că s-a mai întâmplat la Școala Cantacuzino unde cineva a fost descalificat pentru 

faptul că a îndrăznit să spună că termină mai repede lucrarea și avea și prețul cel mai mic. 

Precizează că celuilalt i s-a suplimentat bugetul, chiar dacă avea prețul cel mai mare și a 

terminat și mai devreme. Precizează că acestea sunt lucruri care nu sunt de acceptat.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că din punctul dumneaei de 

vedere este un nou proiect în care se încearcă cumva să se pună o perdea peste adevăr, să 

se intre în legalitate, pentru că s-a afirmat aici, că acel avion ar fi făcut doar dezinsecție pe 

suprafața din caietul de sarcini. Precizează că dorește să i se confirme ceea ce a înțeles. 

Precizează că dumneaei a înțeles că s-a scos la licitație acest serviciu de închiriere pentru 

efectuarea lucrărilor de dezinsecție și deratizare cu avionul, pe o anumită suprafață și acel avion 

a executat lucrările strict pe acea suprafață, conform caietului de sarcini.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că așa a înțeles și dumnealui.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dorește răspunsul de la 

domnul Primar, în primul rând, pentru că este inițiator și după aceea dorește să confirme și 

domnul director de la CLP Ecoserv.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, întreabă pe doamna 

Nedelcu dacă își imaginează că a fost dumnealui pe avion pentru a vedea pe unde a călcat 

avionul.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că așa a spus domnul Primar, 

că în discuțiile dumnealui cu cel care a efectuat lucrările, s-a constatat că, de fapt, suprafața 

este dublă și vin acum ca să voteze, chiar dacă s-a încheiat suprafața pe o anumită suprafață, 

chiar dacă a fost un caiet de sarcini, dumnealor să voteze și să pună în legalitate. Precizează 

că dumneaei bănuiește că suprafața a fost mult mai mare și acum se dorește să se deconteze 

serviciile efectuate. Precizează că eficiența acestui serviciu de deratizare a fost aproape zero 

și cetățenii din Municipiul Pașcani nu pot sta seara afară din cauza țânțarilor. Întreabă cum s-a 

delimitat suprafața pe care s-a efectuat cu avionul dezinsecția și deratizarea, cum s-a constatat 

nevoia că trebuie să suplimenteze și ce va face în continuare, după această ședință, acel avion, 

pe unde se va plimba să completeze dezinsecția și deratizarea. Roagă să îi răspundă domnul 

Primar și domnul director de la CLP Ecoserv.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere, nu fac acum decât să corecteze o chestiune pe care nu au 

anticipat-o în momentul în care s-a făcut prima lucrare de dezinsecție aeriană. Precizează că 

atât au avut în acte ca domeniu public, aproximativ 600 de hectare, omul a venit și a făcut 

dezinsecția. Precizează că cel care a făcut dezinsecția va primi banii pe 600 de hectare pentru 

că atât a avut în caietul de sarcini.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă pe câtă suprafață s-a făcut 

dezinsecția.  
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 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL Pașcani, 

precizează că în caietul de sarcini erau prevăzuți 586 de hectare aerian, dar suprafața este mult 

mai mare. Precizează că dezinsecția cu mașina se face pe mijlocul străzii și se aruncă 12 metri 

în stânga și în dreapta și sunt părți neacoperite. Precizează că se adaugă terenurile din zona 

Siretului care sunt pe teritoriul Municipiului Pașcani și cu mașina nu se reușește să se ajungă 

acolo.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă pe domnul director pe ce suprafață 

s-a făcut dezinsecția. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă pe domnul director de ce 

insistă să nu spună adevărul și nu reunoaște că s-a făcut pe 1200 de hectare.  

 Domnul Chiuariu Dumitru, director general al SC CLP Ecoserv SRL Pașcani, dă citire 

din factura emisă.  

 Se vorbește concomitent.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă pe domnul Chiuariu dacă, atunci 

când a încheiat acel contract cu acel furnizor de servicii nu a știut și nu i s-a explicat că în acea 

suprafață nu va acoperi tot ceea ce înseamnă necesarul de dezinsecție și deratizare. Îl întreabă 

de ce vine acum în consiliul local să acopere lipsa dumnealui, nu neapărat a dumnealui 

personal, de pricepere, de experiență în efectuarea acestor operațiuni. Precizează că pentru 

dumneaei este cert că, probabil, i s-a suplimentat pe lista de servicii ca și cantitate de lucrări o 

suprafață mai mare și vin acum să pună în legalitate pentru a deconta firmei acea sumă. 

Precizează că dumneaei, personal, consideră acest proiect ilegal, exact cum s-a întâmplat și 

cu licitația pentru autobuz, când domnul director era în sala de ședință și în același timp, chiar 

dacă nu se aprobase de consiliul local, au efectuat acea licitație, cu toate că dumnealor s-au 

opus, nici nu era votat proiectul, exact așa se încearcă să se facă și acum, să se acopere prin 

acest proiect o ilegalitate. Precizează că eficiența acestui serviciu, chit că a fost terestru, chit 

că a fost aerian, a fost zero și vin acum și solicită o suplimentare de la bugetul local pentru a se 

acoperi ceva care s-a întâmplat ilegal. Precizează că nu vor avea votul dumneaei.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că ceea ce 

s-a făcut, s-a făcut și s-a facturat pe 600 de hectare, iar dacă domnii consilieri votează acest 

proiect de hotărâre, suprafața pe care se poate face, maxim, tratament aerian, urcă la 1200 de 

hectare. Precizează că următoarele tratamente, dacă vor vrea să le facă și vor considera că 

este oportun, le pot face pe maxim suprafața de 1200 de hectare. Precizează că nu vede care 

este prejudiciul, că se tot vorbește de ceva dinainte, că a fost și că a făcut sau nu a făcut. 

Precizează că, chiar dacă ar fi făcut 650 de hectare, 700 sau 800 este treaba lui, pentru că doar 

600 de hectare este plătit. Precizează că nu există nici un fel de prejudiciu și proiectul acesta 

nu face decât să vină și să aducă o completare la caietul de sarcini în așa fel încât, pe viitor, nu 

în urmă, dacă vor vrea să facă pe toată suprafața pe care o consideră astăzi necesară, 1200, 

să poată face pe 1200. Precizează că dacă nu va trece proiectul, în acte vor avea maxim 600 

de hectare, dar în realitate ar trebui să facă pe 1200 de hectare.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că din modul cum a fost prezentat 

proiectul acesta de hotărâre și toate discuțiile care au avut loc până în acest moment, se 

desprind două aspecte: un prim aspect este faptul că s-a făcut acest serviciu, că s-a făcut pe 

600 sau că s-a făcut pe 1000, nu rezultă clar cât s-a făcut și cât s-a plătit și de aici apare un 

oarecare semn de întrebare. Întreabă dacă în momentul când au pregătit caietul de sarcini și 

au solicitat acest serviciu, nu s-au lămurit întâi cu suprafețele care sunt de operat, de făcut 
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dezinsecție. Precizează că s-a pornit cu stângul de la început, pentru că era clar că nu se poate 

face pe o suprafață de 1200 de hectare, cu cheltuieli pentru 600 de hectare. Precizează că a 

fost o necorelare între suprafața existentă posibil de tratat și suprafața prinsă în caietul de 

sarcini. Precizează că se uită și datele acelea nu sunt asumate de nimeni, dar acestea trebuiau 

să fie anexă la caietul de sarcini. Precizează că sunt lucruri de clarificat vis a vis de ceea ce s-

a făcut și, în al doilea rând, de clarificat ce este de făcut de acum în continuare. Precizează că 

foarte greu s-a prezentat factura, dar mai sunt și alte acte de văzut: caietul de sarcini, fișa de 

date, regulamentul și trebuie clarificate lucrurile acestea. Precizează că suprafața, întradevăr, 

este de 1200 și ceva de hectare pentru că dumnealui când a spus, a spus că doar Municipiul 

Pașcani - intravilan - are aproximativ 600 de hectare, la care se adaugă cele 5 suburbii. 

Precizează că nu a venit nimeni să explice. Precizează că dumnealor se vor abține până când 

nu se clarifică etapa anterioare, cu ceea ce s-a făcut până acum și cu regulamentul se poate 

veni oricânt pentru mărirea suprafeței.  

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că obiectul proiectului 

vizează eficiența serviciului de dezinsecție și deratizare. Precizează că este cetățean al 

Municipiului Pașcani de 30 de ani, iar după Revoluție s-a mutat din Vale în zona Deal a 

Pașcaniului și a constatat amplificarea acestui fenomen. Precizează că niciodată, indiferent de 

ce administrație a făcut dezinsecția, nu s-a scăpat de țânțari. Precizează că ceea ce se 

urmărește în momentul de față este eficiența acestui serviciu, se încearcă să se combată acest 

dăunător, fiind vorba despre sănătatea populației, iar dacă dumnealor vin acum și numără 

hectarele, intravilanul, extravilanul, se pricep și la avioane, sunt liberi să voteze cum vor.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că a văzut că astăzi a apărut 

și o factură dar nu a înțeles de ce în momentul când a apărut această factură, în prealabil, din 

punctul dumnealui de vedere, ar fi trebuit să apară și procesul verbal prin care s-ar fi asumat o 

suprafață și după aceea să se facă factura. Precizează că nu înțelege această factură, dacă au 

o suprafață acolo, dacă au o cantitate de soluție, pentru că a înțeles că dumnealui prestează 

niște servicii, dar trebuie să își dea seama pe ce suprafață s-a făcut și de cantitate. Precizează 

că domnul Conache vorbea mai devreme despre eficiență, dar eficiența și experiența se capătă 

în ani, iar dumnealor au de acum 3 ani de zile de când sunt la guvernarea acestui municipiu și 

pare că le mai trebuie nu știe cât, pentru a scăpa de țânțari. Precizează că nu este cazul și că 

poate vor învăța de la cealaltă administrație, pentru că până acum nu au învățat nimic. Roagă 

pe domnul primar să fie mai atent la interpelările consilierilor, să lase alte activități și să 

răspundă întrebărilor chiar dacă sunt incomode. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că acest 

proiect face referire la o îmbunătățire a caietului de sarcini de la serviciile de dezinsecție, în așa 

fel încât, dacă doresc, pe viitor, să facă dezinsecția aeriană, cantitatea necesară ar trebui să fie 

pentru 1200 de hectare, iar dacă nu fac această modifcare, vor face eventual 600 o dată și 600 

o dată, dar își dau și dumnealor seama care este eficiența. Precizează că atunci când s-a 

delegat serviciu de salubritate către Ecoserv era un caiet de sarcini, dar viața evoluează, nu au 

avut servicii de dezinsecție aeriană și le au de acum, le pot avea, iar dacă doresc să 

îmbunătățească sau să diversifice metodele prin care să combată tântarii la Pașcani, atunci să 

facă și aerian. Precizează că dacă este să facă și aerian, atunci trebuie să modifice ceva în 

caietul de sarcini. Precizează că restul, pentru a se înțelege atitudinea dumnealui față de unii 

consilieri, ceea ce a auzit dumnealui este politică și vorbe și suspiciuni și acuze că se face și că 

se drege pentru a se intra în legalitate, dar sunt doar vorbe, că este o poveste pe care cineva 

simte neaparat nevoia să o pună pe masa consiliului local, dar din punctul dumnealui de vedere 
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proiectul este foarte simplu. Precizează că dacă doresc să îmbunătățească dezinsecția aeriană, 

trebuie să ducă cantitatea la 1200 de hectare.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că au precedentul cu celălalt 

proiect de hotărâre la care s-au abținut cu toții la vot și l-au amânat, iar dacă este o urgență pot 

face o ședință extraordinară și pot rezolva problema. Precizează că vine cu propunerea de a 

amâna acest proiect de hotărâre pentru clarificarea situației, pentru că s-a venit cu o factură. 

Întreabă pe domnul director dacă are proces verbal de recepție, dacă are un deviz făcut de 

către operator în sensul acesta. Precizează că de acolo se deduc o serie de date și cifre care 

lămuresc problema. Precizează că deocamdată nu este clarificată problema cu activitatea care 

s-a făcut până în acest moment, dar aceasta nu înseamnă că dumnealor nu sunt de acord cu 

mărirea suprafeței, dar nu este clarificată problema cu ceea ce s-a făcut.  

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că, dacă la 

celălalt proiect au văzut că a solicitat pauză și lămuriri și dumnealui a făcut recomandarea 

referitoare la vot, aici poate spune că, din punctul dumnealui de vedere nu sunt probleme, nu 

este nimic care să fie ilegal sau anormal. Precizează că indiferent ce a făut prestatorul, el va 

primi bani pe 600 de hectare pentru că atât a fost arvonit să facă și atât era în caietul de sarcini, 

iar dacă a făcut 5 hectare în plus este treaba lui și nu îi interesează pe dumnealor. Precizează 

că din punctul dumnealui de vedere, dacă doresc să se mobilizeze cât se poate de repede pe 

acest subiect, proiectul poate fi votat fără probleme și recomandă să se voteze pentru.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că și dumnealui are aceiași 

propunere ca și domnul Pantazi, de amânare a acestui proiect de hotărâre.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, spune domnului Chiuariu că domnul 

Primar a spus clar și fără echivoc faptul că doar 600 de hectare se vor plăti. Precizează că din 

punctul dumnealui de vedere atât trebuie plătit, iar în ceea ce îl privește pe domnul Chiuariu, 

conform anunțului pe care l-a dat atât pe site, cât și pe social media, să se apuce de treabă și 

să facă dezinsecția la Pașcani atunci când vremea o să îi permită. Precizează că, având în 

vedere sumele vehiculate aici, o dronă le este necesară și așteaptă să voteze lista de investiții 

corect făcută și va fi totul fantastic.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că, coroborând datele pe care le dețin 

dumnealor cu datele proiectului de astăzi, suspiciunea este acel avion nu a făcut dezinsecție, 

ci s-a plimbat pe 1200 de hectare și s-au plătit 600 de hectare și acum mai trebuiesc plătite 600 

de hectare, dar că trebuie plătite printr-o nouă etapă. Precizează că propunerea ar fi ca, atunci 

când se va face următoarea etapă de dezinsecție, să nu se ridice avionul până când nu se va 

face o comisie pentru a vedea dacă acel avion intervine sau nu sau doar se simulează pentru 

a se plăti.  

 Domnul Covrig Ciprian, funcționar public UMSP, precizează că specialiștii i-au spus 

că în prima etapă se face pe 1200 de hectare, iar în a doua etapă 900 de hectare, adică 

Pașcaniul, zona din Vale și suburbiile care sunt pe malul Siretului, adică Blăgești și Lunca. 

Precizează că pentru ultima etapă, tot specialiștii au recomandat, să se facă doar zona din Vale 

și pe periferie, care înseamnă aproximativ 500 de hectare.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dumnealui trebuie să îi 

recomande domnul director de la CLP, că nu are dumnealui treabă cu ce îi recomandă 

specialiștii.  

 Se vorbește concomitent.  
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 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă cine spune că a doua etapă va fi 

făcută doar pe 900 de hectare, dacă dumnealor votează acum 1200 de hectare.  

 Se vorbește concomitent.  

 S-au purtat în continuare discuții pe aceleași subiecte referitoare la suprafața pe care 

se va face dezinsecția, despre eficiența serviciului, despre frecvența cu care trebuie făcută 

dezinsecția și despre eficiența dezinsecției făcute la subsolurile blocurilor și despre modalitatea 

de facturare a serviciilor prestate. Discuțiile in integralitatea lor se regăsesc pe înregistrarea 

video a ședinței ordinare din 31 iulie 2023.  

 După epuizarea discuțiilor, doamna președinte de ședință a supus la vot proiectul de 

hotărâre. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la vot proiectul de 

hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 (1 vot împotrivă, 7 voturi abțineri) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online   X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online   X 

9. PANTAZI DUMITRU   X 

10. PERȚU LILIANA   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI X   

  

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 52/30.03.2023 prin transformarea a două 

funcții publice de execuție vacante din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 148/18.11.2020 privind stabilirea și 

organizarea comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani, cu modificările și completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, roagă să se facă 

propunerea. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că propun pe domnul Ursu 

Dumitru Leonard pentru a face parte din cadrul Comisiei Economice a Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani. 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, precizează că, având în vedere 

demisia domnului Haldan Vasile din cadrul Consiliului Local al Municipiului Pașcani, implicit din 

cadrul Comisie Economice și ocuparea locului vacant de către domnul Ursu Dumitru Leonard, 
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acesta trebuie validat prin vot pentru a face parte din Comisia Economică a Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani. Precizează că se va proceda la exercitarea votului secret, fiind vorba 

despre votul unei persoane. Precizează care este modalitatea de votare, specificând faptul că 

va striga pe fiecare consilier nominal și îi va înmâna un buletin de vot. Precizează că pe buletinul 

de vot trebuie scris „DA” în dreptul persoanei. Precizează că buletinele de vot în care va 

apărea și „DA” și „NU” vor fi considerate nule. Precizează că vor participa la vot doar cei care 

sunt prezenți fizic în sală.  

Se efectuează votul secret, doamna Irina Jitaru, secretar general, înmânând câte un 

buletin de vot fiecărui consilier local, aceștia fiind chemați în ordine alfabetică. 

Doamna Irina Jitaru, secretarul general al municipiului Pașcani, procedează la numărarea 

voturilor în prezența reprezentanților partidelor politice care alcătuiesc consiliul local, rezultatul 

fiind următorul: 

- Ursu Dumitru Leonard – 10 voturi din cele 13 posibile.  

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului Pașcani, precizează că domnul 

Ursu Dumitru Leonard va fi noul membru în cadrul Comisiei Economice a Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani. 

     

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot al proiectului de hotărâre 

cu propunerea aprobată. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0    

   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 
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12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind alegerea președintelui de ședință pentru 

perioada august - octombrie 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, roagă să se facă 

propunerile. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că propunerea din partea 

Partidului Național Liberal și Partidului PRO România pentru alegerea președintelui de ședință 

pentru perioada august - octombrie 2023, este domnul consilier local Nemțanu Alexandru.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt și 

alte propuneri. Nefiind alte propuneri, precizează că va supune la vot proiectul de hotărâre cu 

propunerea ca domnul Nemțanu Alexandru să fie președinte de ședință pentru perioada august 

- octombrie 2023. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. *NEDELCU GABRIELA - online X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN - online X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA - online X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. 

. Se trece la punctul diverse: 

 Au adresat interpelări consilierii locali: Olariu Costel Sorin, Pintilie Ciprian, Dediu Mihai 

și Prodan Ionuț Mihai. 

 Au adresat interpelări cetățenii: Moțatu Ion și Radu Ioan. 
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 Domnul Moțatu Ion, cetățean, precizează că este cetățean al Municipiului Pașcani din 

anul 1971. Precizează că în anul 2019 a fost aprobat Codul administrativ și conform prevederilor 

acestuia, consilierii local sunt obligați să respecte prevederile art. 220 din Codul Administrativ. 

Precizează că pe o rețea de socializare din Municipiul Pașcani a apărut o publicație audio - 

video postată de un consilier local și în postarea respectivă acel domn consilier afirmă că 

pășcănenii care urmăresc un anumit canal de televiziune sunt proști. Precizează că se întreabă 

dacă domnul consilier respectiv a respectat prevederile art. 220 alineatul 1 din Codul 

Administrativ. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, intervine și precizează că se vorbește 

despre persoana dumnealui. Precizează că domnul Moțatu este supărat tare pe dumnealui de 

foarte mult timp și că este în galeria PNL. Precizează că îl roagă pe domnul Moțatu să citească 

fraza întreagă și să nu extragă din context. Precizează că era vorba despre manipulare și că 

acea publicație minte și încearcă să îi prostească pe pășcăneni și îi consideră proști prin faptul 

că mint.  

 Domnul Moțatu Ion, cetățean, precizează că dumnealui este apolitic.  

 Domnul Radu Ioan, cetățean, precizează că se consideră sub incidența articolului 138 

alin. (4) din OUG 57/2019, fiind vorba despre dreptul unei persoane interesate de a ridica o 

problemă. Precizează că problema este incompetența Consiliului Local și ca executiv, a 

domnului Primar, în ceea ce privește câinii fără stăpân. Precizează că la ultima audiență la care 

a fost la domnul Primar a susținut că a ajuns la exasperare și că se va apuca dumnealui să îi 

omoare pe stradă pentru că nu se mai poate. Precizează că a trimis fotografii la Poliție și 

domnului Primar. Precizează că acești câini fără stăpân nu sunt la fel de mulți ca țânțarii, dar 

reprezintă o problemă și sunt mai ușor de capturat. Precizează că dorește să întrebe atât pe 

domnul Pantazi, fostul primar, cât și pe domnul Pintilie, actualul primar, dacă există acest 

serviciu specializat, așa cum este denumit în OUG, pentru gestionarea câinilor fără stăpân în 

Primăria Pașcani.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că serviciu nu există, dar era o 

activitate pe care o desfășura și gestiona Serviciul de Gospodărie Comunală.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că este 

compartiment care se acționează în acest domeniu.  

 Domnul Radu Ioan, cetățean, precizează că în lege se spune că este obligația 

consiliului de a organiza un serviciu specializat pentru gestionarea câinilor. Întreabă cine este 

șeful, cine răspunde, pentru că dumnealor, cetățenii obișnuiți, se lasă păcăliți și s-ar putea ca 

și domnul Primar să se lase păcălit de cei din subordine. Precizează că cineva face o afacere 

pe spinarea Primăriei și o jumulește de bani de ani de zile, pentru că a înțeles că Primăria nu 

are padoc și a închiriat un spațiu. Precizează că dacă acei câini de la padoc nu sunt revendicați 

în primele 7 zile, iar în următoarele 7 zile nu este adoptat de către cineva, în a 15-a zi trebuie 

eutanasiați. Precizează că dumnealui vede câini care dispar 2-3 zile și apar, apoi, tolăniți pe 

iarbă, deci li s-a dat drumul acestor câini. Precizează că este o problemă foarte serioasă. 

Precizează că are o petiție depusă și că va aștepta răspuns până pe 10 august după care, va 

reclama Primăria la ANSVA pentru că este primul organ al statului care răspunde de controlul 

primăriilor, iar dacă nu are rezultate se va adresa instanțelor. Întreabă dacă nu este mai corect 

ca cetățenii și consilierii să își facă treaba. Precizează că ar trebui sancționată și hrănirea 

câinilor fără stăpân de către cetățeni. Precizează că dacă s-ar face lucrurile cum trebuie, într-

un an de zile, nu vor mai avea câini și vor dispărea și acele ONG-uri pentru că nu vor mai avea 

obiectul muncii.  
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 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că a devenit un turism național cu 

aceste animale de la un uat la alt uat. Precizează că nu s-a înființat acest serviciu tot din pricina 

unor costuri de înființare a serviciului, pentru că implică niște fonduri, pe care dacă nu le ai, a 

dat în atribuții sectorului de Gospodărie, distinct ca punct și a trimis la școlarizare vreo 2-3 

oameni pentru a fi autorizați pentru utilizarea armelor cu tranchilizante. Precizează că în 

perioada când era primar, dumnealui avea operativă și se prindeau în jur de 350 - 400 de 

animale se colectau pe an.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a ajuns la 

565 de câini.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că aici, Poliția Comunitară ar 

trebui să fie mai atentă și mai insistentă.  

 Domnul Radu Ioan, cetățean, precizează că legea stabilește clar persoanele 

responsabile. Precizează că dumnealui circulă cel puțin 4 ore pe zi prin oraș și că nu a văzut 

niciodată această echipă de hingheri. Precizează că domnii consilieri sunt cei care legiferează 

această chestiune și domnul Primar este cel care execută.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că și 

dumenalui și-ar dori să rezolve toate problemele comunității într-un mandat și speră ca o parte 

să le rezolve, o parte să le îmbunătățească. Precizează că este o problemă de zeci de ani pe 

acest subiect și este convins că fiecare administrație s-a străduit să o rezolve într-un fel sau 

altul. Precizează că din punctul dumnealui de vedere, așa este, ar trebui ca Primăria să aibă 

padocul ei, să fie autorizat și trasabiltiatea câinilor să fie foarte sub control, ceea ce încă nu au. 

Precizează că vor vedea ce vor face, probabil că vor veni în fața Consiliului Local cu un proiect 

pentru a face un astfel de padoc pentru a nu se mai apela la o terță parte. Precizează că echipa 

de prins este astăzi și funcționează și are dotările aproximativ bune și rămâne să pună la punct 

restul de chestiuni și de criterii din momentul în care este prins un câine și până când unde va 

ajunge. Precizează că a mai avut o inițiativă pe care o Consiliul Local a votat-o și că au un buget 

pentru a începe să facă sterilizările acasă la oameni, pentru că degeaba tot sunt prinși câini 

dacă ei se nasc continuu și este un fenomen care nu poate fi stăpânit.  

 Domnul Radu Ioan, cetățean, precizează că este normă legală care descrie procedura 

cu ceea ce trebuie făcut. Precizează că prima chestiune este să fie capturat.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că scopul 

nu este eutanasierea. Precizează că toți câinii au fost preluați în acea perioadă de acel ONG.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, se adresează domnului Primar și domnului 

Viceprimar, care este șef al Comisiei de Circulație și spune despre situația podului de pe strada 

Grădiniței de peste calea ferată, unde un raport de expertiză spune că este în pericol. 

Precizează că au trecut 3 luni și nu s-a întâmplat nimic, iar cu aglomerația care se crează în 

momentul de față în trafic pentru că s-a înmulțit numărul de autovehicule, dat fiind faptul că vin 

cetățenii din afara țării, zilele trecute a observat că atunci când semaforul este pe „roșu” pe 

strada Grădiniței, efectiv, mașinile staționează chiar pe pod. Precizează că acolo nu s-a mai 

întâmplat nimic, nici restricție de tonaj, nici marcaj.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că, din 

păcate birocrația întârzie lucrurile. Precizează că s-a făcut proiectul pe semnalistică și s-a trimis 

către cei de la Drumurile Naționale. Precizează că cei de la Drumurile Naționale au dat un aviz 

dar a fost modificat după aceea și trimis la Poliția Rutieră Județeană, Poliția Rutieră l-a 

schimbat, după care s-a trimis iar la Națională pentru a fi în regulă. Precizează că este semnat 

contractul și comanda este făcută și trebuia să aducă aceste indicatoare joi sau vineri. 
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Precizează că a sunat vineri și nu răspundea omul care are contractul, dar probabil astăzi sau 

mâine vor avea aceste indicatoare care trebuie așezate la intersecțiile drumului național cu 

drumurile județene. Precizează că, probabil, săptămâna aceasta vor implementa, cu condiția 

ca cel cu care este semnat contractul să se onoreze de contract. Precizează că este perfect 

conștient de faptul că este primul responsabil dacă, Doamne ferește, se întâmplă ceva.  

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă despre mașinile care urmează să fie 

casate pentru că a înțeles că de astăzi debutează programul. Precizează că dorește să știe 

dacă cetățenii care sunt interesați trebuie să facă ceva.  

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că astăzi la ora 

10,00 s-a deschis aplicația și pe site-ul Primăriei se găsește anunțul și detaliile cu ceea ce este 

de făcut.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează, referitor tot la câinii fără 

stăpân, că nu văd pe nimeni pe stradă din compartimentul de la Gospodărie Comunală care ar 

trebui să se ocupe de problemă. Precizează că în fața sediului Serviciului de Taxe și Impozite 

Locale, permanent, pe rondul de flori, sunt 2-3-5 câini care stau la umbră și este chiar în zona 

centrală.  

 Domnul Pintile Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că vor face 

cumva să îi îmbrace pentru a ieși în evidență. Precizează că este o evidență zilnică în ceea ce 

privește prinderea câinilor. Precizează că se străduiesc să îmbunătățească serviciile Primăriei, 

dar deocamdată aceasta este capacitatea de care dispune. Precizează că recunoaște că mai 

este de muncă pe acest capitol.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar de unde sunt 

alimentate acele cisterne cu care se udă pe gazon și florile.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că sunt 

alimentate de la bazinul de la Seră.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă de unde este acea apă. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui crede că este de la Apavital. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că se generează niște costuri 

inutile. Precizează că au varianta de a lua apa de la izvorul din Vale, de lângă sediul Poliției. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că acel 

izvor nu are debitul necesar și că s-a încercat.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă a mai 

reușit să trimită un reprezentant din partea Primăriei pentru a urmări lucrările celor de la Apavital 

pe proiectul de apă - canalizare, dacă se compactează cum trebuie, dacă se completează la 

loc partea de agregate, dacă fac corect pe direcția stabilită.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu au în 

acest proiect un reprezentant care ar trebui să facă treaba aceasta, dirigintele de șantier nu 

este de la Primărie, ci de la ei. Precizează că atât dumnealui, cât și domnul Viceprimar sunt pe 

stradă și urmăresc lucrările și preiau sesizări din partea cetățenilor. Precizează că nici 

dumnealui nu este mulțumit de cum se lucrează și toate aceste nemulțumiri le-a transmis către 

cei de la Apavital.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, ridică și dumnealui problema câinilor 

comunitari și că i se pare ciudat că astăzi, dumnealor vorbesc la viitor despre cum vor face și 

cum vor drege. Spune domnului Primar că are 3 ani de mandat și trebuia să aibă măcar o 

locație, să aibă cartea funciară făcută. Precizează că mai are o problemă și tot sună la Poliția 
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Locală în care le tot spune că în parcare la Kaufland se parchează tot felul de camioane și de 

platforme și nu este vizibilitate și nu înțelege de ce Poliția Locală nu își face treaba. Precizează 

că trebuie patrulă pedestră din partea Poliției Locale.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dorește să știe cum se 

asigură paza la fostul sediu al celor de la Ecoserv, de pe strada Morilor și dacă va ajunge în 

stadiul în care nu va mai putea fi utilizat. Precizează că dumnealui știe că acolo lucrurile erau 

în regulă, iar dacă cineva asigură întreținerea și dacă există un plan de pază. Precizează că a 

fost sesizat de către cetățeni că pe strada Morilor nr. 12 intră tot felul de persoane și fură ce 

mai au de furat dacă s-a terminat procedura de casare a utilajelor care sunt la acea adresă. 

Întreabă cine asigură paza și dacă vor mai avea sau nu ce să caseze. Precizează că s-a întâlnit 

cu 2 cetățeni de la blocurile ANL și că sunt solicitări din partea cetățenilor de la blocurile ANL 

pentru a se pune un strat de asfal pentru amenajarea unei parcări între blocuri. Întreabă pe 

domnul Primar dacă a găsit o soluție pentru problema de pe strada Gâștești pentru a extinde 

rețeaua de canalizare, la fel și pe strada Berzei. Întreabă ce soluții s-au găsit. Precizează că 

dumnealui, împreună cu domnul Pintilie Ciprian și cu domnul Olariu Costel Sorin au mers în 

teren și au identificat fântâni secate pe str. Berzei și pe strada paralelă.  

 Se vorbește concomitent.  

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 12:28. 

 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
        Consilier local  
  Constantinescu Petronica                                                 Irina Jitaru 


